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V šetko na svete môže človek zastaviť, ale 
nikdy sa mu nepodarí zastaviť čas. Čas je 

riekou života. Míňa sa deň za dňom, rok za 
rokom a my sa pri jeho toku občas zastavíme, 
aby sme si uvedomili určitý medzník vo 
svojom živote.  
     Nedávne predsavzatia, ktoré súviseli so 
začiatkom roku 2004, ma inšpirovali k tomu, 

aby som Vám, čitateľom Hlásnika, pripomenul, 
že je tu aj pre jeho tvorcov čas na bilancovanie. 
     V týchto dňoch sa Vám, vážení občania, 
dostáva do rúk februárové číslo s označením 
ročníka č.2. Redakčná rada Hlásnika zasadla po  
prvýkrát práve pred rokom, začiatkom februára 
2003, no a 25. februára ste mali v rukách jeho 
prvé číslo. Pri  tvorbe časopisu sme vychádzali 

z toho, že v obci do tej doby nebol dostatok 
prostriedkov na to, aby sa informácie, 
predovšetkým z obecného úradu, dostali k 
občanovi obce. Hlásnik si vzal za úlohu 
suplovať nedostatok týchto informácií. Plní 
predovšetkým funkciu informátora o veciach 
obecných. Dotýka sa aj spoločenského, 
kultúrneho a športového života. Príspevky 
v stabilných rubrikách pôsobia na všetky vrstvy 
obyvateľstva. Pripomínajú významné výročia, 
mapujú udalosti v obci, hlavne v oblasti 
výstavby, ochrany a tvorby životného 
prostredia, školstva 
a spoločenského 
života. Osobitné 
miesto v Hlásniku 
z a u j í m a j ú 
fotografie. Ich zásluhou je obsah živší, 
pútavejší a aj aktuálnejší. O tom, ako každé 
číslo Hlásnika vzniká, čo si to vyžaduje 
i profesionálnej zručnosti, Vás možno 
poinforujeme inokedy. Skvalitňovať našu prácu 
voči Vám, vážení čitatelia, je našou 
povinnosťou. Samozrejme spoliehame sa aj na 
Vašu spoluúčasť, ktorá pri tvorbe tohto 
periodika je veľmi žiaduca a účinná. 
     Považujem si za povinnosť, aby som Vám 
na tomto mieste zdôraznil, že obec Banka si 

v týchto dňoch pripomína 740. výročie prvej 
písomnej zmienky o obci. Hlásnik chce byť 
a bude pri tom. Pravda, aby toto výročie 
nadobudlo charakter významnej udalosti, 
potrebujeme  aj Vašu pomoc, vážení občania. 
Privítame akékoľvek informácie o histórii obce, 
či už písomné alebo fotografické, ktoré nás 
históriou obce môžu sprevádzať. Aj Vaše 
dokumenty môžu byť dôležitou súčasťou 
pripravovanej publikácie či výstavy o obci.  
Spomínané dokumenty o obci môžete priniesť 
na OcÚ alebo odovzdať ktorémukoľvek členovi 

redakčnej rady. 
     N a p o k o n 
c h c e m  e š t e 
zdôrazniť,  že 
privítame Vašu 

spoluúčasť na tvorbe ďalších čísiel Hlásnika. 
Osobitne nás potešia nápady z oblasti 
životného prostredia. Chceme predsa, aby 
Banka bola čoraz krajšia, aby sme z obce 
vytvorili oázu príjemného prostredia. 
     V neposlednom rade sa treba na Hlásnik 
pozerať aj ako na cenný dokument, v ktorom 
budú pre budúcnosť uložené mnohé pamätné 
dni a udalosti zo života obce. 

            
Ján Benka 

UPLYNUL ROK 

Fašiangy, Turíce, 
Veľká noc príde, 

kto nemá kožuška, 
zima mu bude. 

Ja nemám kožuška, 
len sa tak trasiem, 
dajte mi slaninky, 
nech sa vypasiem. 

Dnes v čísle: 
Obecný úrad informuje 
Tri otázky pre poslanca 
Z histórie obce 

Zo školských lavíc 
Z vašich ohlasov 
Záhradkár v marci 

Fašiangy  včera  a  dnes  ...Fašiangy  včera  a  dnes  ...Fašiangy  včera  a  dnes  ...   

Vážení občania, iste ste si všimli, že čakárne 
autobusových zastávok boli  zrekonštruované a obec to 
stálo nemalé finančné prostriedky. Cestujúci ich využili 
už počas nepriaznivého jesenného a zimného obdobia. 
Sme radi, že sa čakárne nestali terčom vandalizmu, 
pretože slúžia nám všetkým. 

Redakcia 

Hlásnik obce Banka –  mesačník vydáva Obecný  úrad Banka. Redakčná 
rada:  Ján Benka,  Mgr. Helena Hrdinová,  Mgr. Terézia  Janečková,  Mgr.  
Sylvia Molnárová  a  Dušan Slovák. 

 
 
 
   
 V jedenástom kole mestskej ligy v 
kolkoch mužstvo Banky zohralo 
zápas s mužstvom FKM, ktorému 
podľahlo pomerom kolkov  904 : 
926. Výkony jednotlivcov: Mjartan 
246, Škrabák 230,  Hubinský 218, 
233, Bubák 210. 
 

   
 
              

    
Tabuľka po 11. kole: 
 

1. Dompek   11  10    0    1    20 
2. FKM    11    9    0    2    18 
3. Povodie I.   11    8    0    3    16 
4. Rouzz    11    6    0    5    12 
5. Byt. podnik   11    5    0    6    10 
6. Banka   11    3    0    8      6  
7. Povodie II.   11    3    0    8      6 
8. K+K   11    0    0  11      0 
  

Škrabák 

MKL 2003-2004 
 

ZÁHRADKÁR V MARCI 
 Stromy a kry prihnojíme kompostom a minerálnymi 
hnojivami. 
 Vyčistíme a prihnojíme záhon s jahodami, prípadne 
dosadíme nové jedince. 
 Pokračujeme v reze ovocných drevín. 
 Predklíčujeme skoré zemiaky. 
 Pripravíme si záhony na sejbu a výsadbu. 
 Vyhrabeme, prevzdušníme a prihnojíme trávnik. 
 Presádzame izbové kvety. 

Vážená redakcia. 

 Chcem sa Vašou cestou poďakovať p. starostovi  
Ing.  Janečkovi za jeho pomoc pri nešťastnom páde, kde som si 
zlomila nohu a zostala bezvládne na ľade. Pán starosta po mojom 
volaní o pomoc musel preskočiť ohradu, aby mi poskytol pomoc. 
Poskytol mi aj dopravu a uvoľnil aj pracovníka úradu, ktorý mi 
robil doprovod až do ambulancie, tiež mu chcem poďakovať za jeho 
ochotu. 
Prijmite moju úprimnú vďaku ! 

                                                                                J. Chalásová 
 

*** 
 

Vážená redakcia Hlásnika ! 
 

     Už deviaty rok prichádzajú malí poslovia Dobrej noviny do 
rodín svojich farností, aby sa stali nielen ohlasovateľmi radostnej 
zvesti, ale aj symbolmi nádeje, že ani najnúdznejší nezostávajú 
zabudnutí. 
     Tento rok sa do koledovania zapojilo prvýkrát aj 16 detí z našej 
farnosti. Navštívili 28 domácností a vyzbierali 5 900 SK. 
     Ďakujeme, že koledníci našli u Vás  otvorené dvere i srdcia. 
Vykoledované peniaze budú použité na podporu núdznych detí 
v africkom Sudáne. 
     Zároveň ďakujeme deťom, ktoré koledovali, za ich veľkú 
vytrvalosť, obetavosť a nadšenie pri príprave piesní a básní. 
Rodičom za to, že im umožnili chodiť pravidelne na naše stretká. 
     Dobrou novinou chceme aj s Vašou pomocou prispieť 
k ohlasovaniu evanjelia a rastu nádeje, viery a lásky v dnešnom 
svete. Svojím peňažným darom umožňujete ľuďom v chudobnejších 
krajinách sveta lepší a dôstojnejší život. 
     Odmenou za ochotu pomôcť svojim rovesníkom v Afrike bola 
návšteva najväčšieho dreveného Betlehema na Slovensku 
v Rajeckej Lesnej. Po návšteve Betlehema sme sa všetci 
zúčastnili sv. omše. Po nej bola super guľovačka ako bodka za 
pekným dňom. Vďaka za to patrí nášmu vdp. Jánovi Bederkovi. 

                                                                                               
Janka a Lukáš 

Z vašich ohlasov   

šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*šport*špor

Aj takto vyzerá 
Ahoj niekoľko dní 
v  r o k u .  " V 
posledných rokoch 
je zima v našich 
podmienkach čoraz 
s k ú p e j š i a  n a 
snehovú  pokrývku. 
Z tohto dôvodu i 
počet dní, kedy je 
m o ž n é 
prevádzkovať vleky 

na Ahoji, sa postupne znižuje. To určite trápi nielen lyžiarov, ktorí si 
chodia zalyžovať na Ahoj, ale i členov Lyžiarskeho klubu Ahoj,“  
hovorí predseda  klubu  Ing. Jaroslav Janeček. Lyžiarske vleky na 
Ahoji vzhľadom na svoj vek   potrebujú  postupne zrekonštruovať. V 
minulom roku sa  členovia Lyžiarskeho klubu Ahoj pustili do 
rekonštrukcie  horného vleku, ktorá by  mala byť ukončená  v tomto 
roku montážou nového lana.  V nasledujúcom období by mali prísť na 
rad unimobunky, osvetlenie a dolný vlek. 
 Lokalita Ahoja  je príťažlivá v zimnom období pre lyžiarov a 
sánkarov, v  letnom období pre turistov,  cykloturistov i kúpeľných 
hostí.  Bolo by dobre  zamyslieť sa spoločne i  s obecným 
zastupiteľstvom nad  spôsobom, ako zatraktívniť túto oblasť  počas 
celého roka. 

 Redakcia 

POZOR ! 
koncom marca a začiatkom apríla  

sa pripravuje akcia 

ČISTÁ OBEC 
Sledujte plagáty ! 

ZIMA NA AHOJI 

 

SLÚŽIA 
NÁM 

VŠETKÝM 



• Predstavte sa. 
-  Mám 51 rokov, som ženatý, 
mám dvoch dospelých synov. 
Pracujem  samostatne ako 
živnostník v oblasti stavebníctva. 
Život v obci Banka mi nie je 
ľahostajný, preto sa snažím 
pomáhať riešiť problémy v celej 
obci Banka a nie len v určitej 
časti obce. 
• Aké je vaše doterajšie 

pôsobenie  vo funkcii 
poslanca? 

- Do nového volebného obdobia 
som vstupoval s predsavzatím 
napraviť chyby, ktoré sa 
v minulých rokoch urobili. V obci 
bola zriadená kontrolná komisia, 
ktorej som bol členom. Táto 
komis ia mala  za ú lohu 
p r e h o d n o t i ť  d o t e r a j š i e 
hospodárenie s  obecným 
maje tkom a  pr ide lenými 
finančnými prostriedkami obce. 
Aktívne sa zapájam i s rodinou 
do akcií („Čistá obec“, 
spoločenské akcie). 
• Aké sú vaše plány   a 

p r e d s a v z a t i a  d o 
budúcnosti ? 

-  P r i  t a k o m m a l o m 
rozpočte obce budem rád, ak 

doriešime i dobudujeme vodovod     
i kanalizáciu  v celej obci. 
Dúfam, že sa nám podarí aj tento 
rok oprava komunikácií     aspoň 
v takom rozsahu ako minulý rok 
a postupne zvládneme i úpravu 
ciest celej obce Banka. Som rád, 
že pod vedením starostu obce sa 
zapájame do projektov, ktoré 
môžu priniesť obci finančné 
prostriedky a nimi môžeme 
vylepšiť podmienky bývania 
a života v našej obci. Začiatok 
výstavby nájomných bytov 
nasvedčuje, že sme sa vydali 
s p r á v n y m  s m e r o m .  P r i 
uskutočňovaní týchto plánov sa 
musí obecné zastupiteľstvo 
opierať o podporu občanov obce 
a  o c h o t u  p o m á h a ť  p r i 
zveľaďovaní obce. Verím, že 
starostovi vydrží doterajší elán 
a nám ostatným vydrží chuť 
pracovať a pomáhať si navzájom. 
Pri tejto vzájomnej spolupráci 
uskutočníme naše plány a snáď 
aj niektoré skryté  túžby. 
 

*** 
 

Pozn. redakcie: Tento príspevok  
poslanec vypracováva písomne na 
ž iadosť  redakcie  a  my ho  
uverejňujeme v pôvodnom znení. 

TRI OTÁZKY pre poslanca 

Imricha MARGETINA 

• Dňa  29. januára 2004 sa  konalo 11. riadne zasadnutie obecného 
zastupiteľstva ktoré, prerokovalo a schválilo: 
- Rozpočet obce na rok 2004 vo výške  10 750 tis Sk.  
- VZN obce Banka 1/2004 o sociálnej starostlivosti. 
- Zmenu  výšky  poplatku za  psa chovaného  v  rodinnom dome      
zo 100,- na 150,- Sk ročne. 

• Podmienky pre poskytnutie  úľavy  na  dani  z nehnuteľnosti,  
ktorých vlastníkmi sú sociálne odkázaní občania. Podmienkou  
prejednávania  žiadosti o poskytnutie úľavy na dani  z nehnuteľnosti 
je písomná žiadosť podaná 
na obecný úrad najneskôr  
do 10.marca  2004.  
Daňová úľava môže byť 
poskytnutá len v prípade, 
že: 
- nehnuteľnosť sa nevyužíva na podnikateľskú alebo inú zárobkovú 
činnosť alebo prenájom,   
- dom, alebo byt slúži na trvalé bývanie  žiadateľa  a so žiadateľom 
nebýva žiadna iná zárobkovo činná osoba. Žiadosti  budú  
prejednané v  OZ.  
-  Dotovanie dovozu stravy pre žiakov ZŠ v Banke  do výšky 40 tis 
Sk v roku  2004. 
- Spoluprácu pri  spracovaní  projektov  pre čerpanie nenávratnej  
finančnej podpory   z  fondov  EÚ s firmou CEDA GROUP 
Bratislava. 
-  Umiestnenie 4 kontajnerov v objeme 1000 l na komunálny odpad 
v priestore chatovej oblasi Sĺňava III.  
- Výzvu  terajšiemu nájomcovi sauny Heinola, aby uhradil  
nedoplatky  na nájomnom ako i na ďalších refundovaných nákladoch   
za rok 2003 do 14 dní.    

 

Obecné zastupiteľstvo zobralo vedomie:  
- informáciu o ukončení verejnej súťaže   na výstavbu 16  
nájomných bytov  v obci Banka, s výstavbou ktorých by sa malo 
začať v tomto roku, 
- informáciu o vykonanej  inventúre na kúpalisku Sĺňava II,    
- návrh termínu osláv  740. výročia prvej písomnej zmienky o obci 
Banka, ktoré by sa mali  konať  25.až 27.6.2004. 

• Dňa 18.2.2004  na podnet  mesta Piešťany, obcí  Banka a Moravany 
sa uskutočnilo na Ministerstve 
zdravotnícva jednanie s 
Inšpektorátom kúpeľov a 
žriediel o zmene hraníc 
Vnútorného  kúpeľného 
územia (VKÚ). Cieľom 

jednaní je zmenšenie VKÚ, ktorého súčasný stav značne  obmedzuje  
urbanistické využitie  časti intravilánu  našej obce ako i  rad  aktivít  
obce, ktoré sú v rozpore s   VKÚ.  Jednania  prebehli korektne a 
prejednávané návrhy hraníc budú  konfrontované komisiou priamo v 
teréne koncom marca. 

• Obecný úrad v súvislosti s prípravami osláv 740-teho výročia prvej 
písomnej zmienky  o našej obci, ďakuje:   p. Anderlemu, 
p.Zelmanovej, rodine Jánoškovej, p. Š. Ábelovi, Urbárskej 
spoločnosti  Banka za zapožičané   fotografie a  dokumenty   
dotýkajúce sa  histórie  našej obce.  Veríme že i ďalší občania 
poskytnú  k pripravovanej výstave zaujímavé  historické materiály o 
obci Banka  a tým  prispejú nielen k zatraktívneniu  výstavy, ale i k   
vytvoreniu verného obrazu o novodobej histórii  obce. 

 

Obecný úrad informuje 

 Štát  sa elegantným spôsobom  zbavil  škôl, školských zariadení, 
školských klubov, materských škôl, školských kuchýň, jedální  a  
samozrejme   problémov,  ktoré z  nich vyplývali, a tieto  preniesol  na 
samosprávy. V súčasnosti sa štát prostredníctvom normatívov na žiaka  
snaží donútiť obce, mestá a vyššie územné celky, aby za rok alebo dva 
uskutočnili  racionalizačné opatrenia (zrušili  alebo pospájli  školy, 
poprepúšťali  učiteľov, zavreli "nerentabilné" materské škôlky,  
"zracionalizovali" chod školských jedální a kuchýň,  atď.).  Opatrenia,  
ktoré najmenej 10 rokov úspešne odkladal. Je smutné, že štát na školách 
šetril už zopár rokov a školy pred prenosom kompetencíí na samosprávu 
neodĺžil,  napriek  tomu, že  to ukladal zákon. 
 Dnes sa rozbieha financovanie škôl podľa normatívov na žiaka a 
prvé ohlasy samosprávy ako i naše prepočty naznačujú, že normatívy sú 
podhodnotené. Ministerstvo  školstva nás presviedča,  že zmena 
financovania prinesie do školstva dokonca navýšenie prostriedkov 
( argumenty na úrovni: "čo sa babe chcelo, to sa babe prisnilo...") pričom  
"zabudlo" do normatívov na rok 2004 zakomponovať tohtoročné 
zvýšenie cien energií, vodného a stočného  a štatisticky vykázanú ročnú 
infláciu na úrovni 9%. Čiže neprišlo k navýšeniu prostriedkov na školy, 
ako tvrdia ministerskí úradníci , ale naopak  k zníženiu. 
 Toľko fakty,  ktoré sa dotýkajú každej školy a škol. zariadenia. 
Sme realisti  a uvedomujeme si, že i v našej ZŠ a MŠ  budeme musieť 
prístúpiť k určitým racionalizačným opatreniam, o ktorých máme i 
určitú  predstavu.  Obecná rada i  zastupiteľstvo už dávnejšie  prijali 
filozofiu pokúsiť sa postupne vylepšovať podmienky  v našej ZŠ pre 
žiakov i pedagógov, pokúsiť sa zatraktívniť priestory a  vybavenie školy  
prostredníctvom nenávratných zdrojov .V súčastnosti je spracovaný 
projekt na rozsiahlu rekonštrukciu ZŠ, s ktorým sa chceme  uchádzať o  
finančné prostriedky  zo zdrojov EÚ. Takže informácie, ktoré sa šíria po 
okolí, že na Banke sa bude rušiť základná  škola, sú nepravdivé a 
vymyslené.  
                                                                                   Ing. Jaroslav Janeček

                      starosta obce        

AKO ĎALEJ SO ŠKOLAMI  
A  ČO S NAŠOU ŠKOLOU ? 

12.časť– Obyvatelia Banky v 17. storočí 
 
   V urbári Hlohoveckého panstva, ktorý dal 
zemepán gróf Adam Forgáč spísať v roku 
1661, je uvedené, že obyvatelia Banky 
okrem poľnohospodárstva vykonávali aj 
rôzne živnosti, remeslá a služby.  
   V obci bola pradiareň, ktorú viedol Ján 
Sziládi. Za povolenie tejto živnosti platil 
zemepánovi 17 denárov ročne. 
   Boli tu dve mäsiarstva, za každé sa 
zemepánovi platilo ročne 50 denárov, 
alebo sa v tejto hodnote odovzdali 
mäsové výrobky (asi klobásy). 
   Vinice sa nachádzali na Predhorí a to 
v chotárnych častiach na Starej Hore, 
Veľkej Hore, Jazvečej Hore, 
Prostrednej Hore, Teplej Hore a na 
Novej Hore (nazývanej aj Vápencová 
Hora). Ich užívatelia odvádzali zemepánovi 
časť z vyprodukovaného vína (jednotkou 
objemu bol vtedy 1 okov = 54,3 l), alebo 
zaplatili peňažný poplatok. Pre zemepána vo 
viniciach pracovali strihači a zberači 
hrozna. 
   Hájnici povinne odovzdávali 
v stanovených termínoch po jednom 
zajacovi alebo spoločne zaplatili 25 
denárov. Počas sviatku spoločne odovzdali 
zemepánovi dar, zvyčajne to bola srnka. 
V tom čase boli v chotári obce tri chránené 

hory, ľudovo nazývané Seničná úboč, 
Vápništia a Podchrastý, ktoré dvaja 
nájomníci skoro úplne zničili. Z lesov bez 
povolenia hájnika nebolo dovolené nikomu 
ťažiť a odvážať drevo a to pod trestom 12 
denárov. 
   Chovatelia oviec odovzdávali 
zemepánovi deviatu časť produkcie. 
   V obci boli vtedy dve vínne pivnice. 
Jednu vlastnil pán Gašpar Hőlgy (asi zeman 

alebo zemepánsky úradník) a nachádzala sa 
pod vŕškom, na ktorom stál dom pána grófa. 
Druhá patrila zemepánovi, nazývala sa 
„stará pivnica“ a nachádzala sa v polovici 
obce pri potoku. V týchto pivniciach sa víno 
vydávalo od Juraja do Michala. 
   Bola tu aj ošetrovňa, ak bolo treba 
niekomu púšťať krv žilou. Za to sa pánu 
grófovi zaplatili tri a správcovi jeden denár. 
   Na Banke boli dva mlyny, avšak už 
v dezolátnom stave. Jeden patril Jánovi 
Mlynárovi a bol na hornom konci obce. 

Druhý patril kedysi Benediktovi Slukovi 
a nachádzal sa v blízkosti starej vínnej 
pivnice grófa. 
   Užívatelia kameňolomov pri Váhu za 
povolenie ťažby odvádzali zemepánovi 
ročne 70 denárov. 
   Obyvatelia Banky boli povinní 
zúčastňovať sa všetkých nariadených prác 
a to bez ohľadu na to, či ich nariadil 
zemepán alebo štát. 

   Pri vyhlásení poľovačky sa 
vyžadoval odchod na stretnutie podľa 
príkazu.  
   Kolári museli na požiadanie pána 
grófa a podľa potreby obyvateľov 
dodávať nové vozy. 
   Obyvatelia obce museli na príkaz 
pána grófa zbierať chmeľ a dodávať 
ho na varenie piva. 

   V závere urbára z roku 1661 sa spomínajú 
hranice Banky so susednými obcami – 
Radošinou, Ratnovcami, Piešťanmi 
a Moravanmi. Obyvatelia obce boli povinní 
starostlivo sa starať o hraničné kamene. 
Mali príkaz, aby ich v čase sviatku sv. 
Juraja prezreli a renovovali. Ak by túto 
povinnosť zanedbali a pán gróf by zistil na 
týchto miestach nejaké nedostatky, boli by 
potrestaní pokutou 20 denárov.  
  
                              Ing. Alexander Murín 

 

DEJINY BANKY  

OD NAJSTARŠÍCH ČIAS  

PO SÚČASNOSŤ 

• Dňa 22.1.2004 našu školu navštívila 
„kultúrna úderka“ stáleho 
moskovského cirkusu JACKO /na 
fotografii/. Že aj v cirkuse môže byť 
škola, nás presvedčili dvaja šikovní 
psíci. Videli sme „hadiu ženu“, rôzne 
akrobatické kúsky, hltača ohňa. Muži 
siláci nám svojím číslom so závažiami 
predviedli také „kúsky“, pri ktorých sa 

nám zvierali žalúdky. Náladu 
vylepšovali dvaja klauni, ktorí mali aj 
spolupracovníka z našich žiakov –  
siedmaka Erika Hromeka. 
Podľa zásady „najlepšie na koniec“ 
sme na záver  deväťdesiatminútového 
programu videli neuveriteľný kúsok – 
na bruchu fakíra ležiaceho na sklených 
črepinách rozbil jeho asistent ťažkým 
kladivom betónovú  dlaždicu. Pritom 
na koži fakíra nebolo ani škrabnutie. 
Tieto skvelé čísla sme mali možnosť 

vidieť tak zblízka, ako sa nám to 
v cirkuse nikdy nepodarí. Na cirkus 
JACKO budeme dlho spomínať. 

• Vedenie ZŠ Banka ďakuje miestnej 
organizácii ĽS HZDS Banka za 
sponzorský dar v sume  2 500,- SK, za 
ktorý bola zakúpená mikrovlnka 
s príslušenstvom do školskej jedálne. 

• V stredu 4. februára sa začal 
rehabilitačný telocvik pre ženy. 
Prvýkrát sa zišlo 12 žien, aby pod 
odborným vedením rehabilitačnej 
sestry urobili 
niečo pre svoje 
zdravie. Príďte aj 
vy medzi nás! Od 
marca bude 
posunutý 
začiatok cvičenia na 18,oo hod. 

• Na OK majstrovstiev v plávaní našu 
školu reprezentovali: M. Julínyová, K. 
Masariková, M. Branderská 
a najúspešnejšia z nich V. Belanová, 
ktorá skončila na 1. a 2. mieste a bude 
reprezentovať školu i okres na 
krajských majstrovstvách. 

• Dňa 10.2. sa 6 žiakov 9. ročníka našej 
školy zúčastnilo MONITORa  9. 

• Piatok trinásteho bol šťastným dňom 
všetkých detí, ktoré sa zúčastnili 6. 
Valentínskeho karnevalu. Deti z MŠ 
a mladší žiaci sa popýšili peknými 
karnevalovými maskami. Porota mala 
veľmi ťažkú úlohu vybrať 12 

najkrajších. Starší žiaci ukázali, že im 
nerobí problémy maľovanie na tvár – 
predstavilo sa nám 6 zaujímavých 
valentínskych masiek. Pán starosta si 
našiel čas i tento rok, aby sa s deťmi 
pozdravil a nezabudol ani na sladké 
prekvapenie. Na záver môžeme 
konštatovať, že 6. Valentínsky 
karneval bol opäť vydarený. Viď foto 
na 1. strane. 

• Vedenie ZŠ ďakuje OcÚ v Banke za 
finančný príspevok na organizáciu 

karnevalu , všetkým sponzorom za 
občerstvenie, pani učiteľkám 
a mamičkám z výkonného výboru OZ 
za pomoc pri organizačnom 
zabezpečení akcie. 

• Na OK matematickej olympiády sa 
zúčastnili  2 žiaci. Žiak 5. triedy 
Roman Tábi sa umiestnil na 3. mieste. 
Pripravila Mgr.V. Škarková. 

• Na OK geografickej olympiády sa 
zúčastnili 2 žiaci. Žiačka 5. triedy 
Marianna Mikešová sa umiestnila na 
víťaznom 1. mieste a žiak 9. triedy 
Lukáš Vetrík na 5. mieste. Pripravil 
Mgr. K. Moravčík. 

ZO ŠKOLSKÝCH 
LAVÍC 


